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se 'Is hi queda sih la major part de lo que recaudan, ¿cóm s' ho íeiien de fer pera 
atendré ais gastos? Avuy, per mal admlnistrat que siguí 1' impost de consums, es 
al cap de valí 1' únicli medi que teñen els Municipis pera atendré las sévas ne-
cessitats. 

Treyeulos els consums, sí, que molt convé; pero permetis ais Ajuntaments que 
fassin Uenya en el séu bosch; sino 's quedarán sense foch. Y en una casa sense 
foch no s' hipot viure.—M. DE LA. VALL. 

es S=t. O P*ff ICIS .A. 

El Senador y notable agricultor senyor Comte de Torres Cabrera ens ha enviat 
ab un B. L. M. la proposíció de lley presentada per ell el 16 d' aquest mes, sobre 
organisació oficial de la Unió Agraria Espanyola, constituida per totas las Fede-
racións Agrícolas d' Espanya, 

Ens ocuparém d' aquesta important proposíció, y en son cas prestarém el 
nostre apoyo al senyor Torres Cabrera pera que puguín surar els séus projectes. 

Eecomanem á tots els ncstres consocís 1' assistencia á las Juntas Generáis de la 
Cámara y de la Delegado, y els hi recomanem ademes que hx vmguín á exposar 
tot lo que se 'Is hi acudeixí pera la bona marxa ele la assoeiacíó. 

Totas las proposicións qae 's fassin, la Junta las acullirá molt be y se complaurá 
en durlas á la práctica, si així s' acorda. 

Convé que 'Is socis d' una socíetat no ho deixin tot á la ma de la Junta respec-
tira; convé que tothom s' iuteressi per la socíetat d' una manera directa, y per 
f jxó quan hi ha Junta general es qüestió d' assístírhi y procurar, cada hu per la 
iéva banda, que aquesta Junta siguí de profit per tots. 

Pago de CÍÍJOO/IS.—Reunida la Junta Directiva en sessió del día 21 d' aquest 
mes ha acordat fer públích que desde 1' primer de Janer se pagui ais obligacio
nistas de la Cámara el cupo corresponent al 1905. S' han de presentar els corres-
ponents tituls. 

Se prepara una exeursió colectiva de la nostra Cámara á un ínteressant lloch en 
que 'n pocas horas hi puguín rebre importants llissons tots els que hi vagin. 

Aquesta exeursió, que creyém poder anunciar en el número vinent, será tant ó 
mes instructiva y práctica que la que varem fer 1' any passat á la Granja Agrícola 
y Escola Experimental de Barcelona. 

Duas qüestións importantíssimas, per nosaltres els agricultors, han d' ocupar 
ais politichs, y per lo mateíx estém en perill do que las resolguin malament. 

Couvé que estiguém alerta y que 'Is hi diguém ben ciar y concretament com 
entenémque s han de resoldre aquellas qüestións. 

Son la qüestió de la reforma deis aranzels y de la tant rebregada lley d' al-
cohols. Si no 's forma una opinió unánime y ben forta de tots els agricultors, els 
politichs hi farán desgracias en aquestas materias. 

Ha sigut, per lo tant, un bon acort el de la Federació Agrícola Catalana Ba
lear, de convocar á una reunió extraordinaria á tots els agricultors catalans, que 
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